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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Miniszter úr!

Mit tud és mit szándékozik tenni a kecsketej és a belőle készül tejtermékek piaci értékesítésének
egyértelmű szabályozásáért?

Tisztelettel várom előremutató és a megoldást elősegítő válaszát .
Budapest, 2005 . július 1 .
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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit tesz az egyértelmű szabályozásért?" címmel a Házszabály 90 . §-a alapján
írásbeli kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és
vidékfejlesztési miniszterhe4 A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Az alábbi levéllel keresett meg Némethasé Biacsics Edit, és kéri segítségemet .
Tisztelt Képviselő úr!

Segítségét kérem egy ügyben, melyben furcsa helyzet alakult ki, és nem tudom, hogy a
megoldás érdekében mit kellene tennem.

Ostermelőként tejet árusítok a mosom piacon. A helyet felügyelő Dr . Varga Árpádné
felszólított, hogy a nyerstej és tejtermék forgalomba hozatalához szükséges érvényes
állatorvosi igazoláson kívül minden alkalommal szállítólevelet kell az illetékes
állatorvossal kiállítatni. Megkerestem ifj . Dr . Pák Zoltán állatorvos urat, aki az
állatállományomat kezeli és ellenőrzi . Véleménye szerint nem szükséges alkalmankénti
szállítólevél, de megígérte, hogy utánanéz, és ha szükséges, akkor értesít .
Másnap reggel a piacra érve közöltem ezt Dr. Varga Árpádnévül, aki megerősítette azt az
álláspontját, hogy szállítólevél kell . Elmagyarázta, mit kell tartalmaznia, és mutatott
néhány mintát, amelyet húshoz használnak . Megengedte, hogy árusítsak, de kérte, a
következő alkalomra szerezzem be a szükséges iratot.
Felhívtam telefonon ifj .Dr. Pák Zoltán urat, és ismertettem vele a helyzetet Közölte velem,
hogy érdeklődött ügyemben a városi fóállatorvosnál, id . Dr. Pák Zoltán úrnál, ezért nem
állít ki szállítólevelet, melyre nem is létezik nyomtatvány, ugyanis a birtokomban lévő
igazolás elegendő az árusításhoz.

Nem tudom, mitévő legyek . Szombaton reggel kezdjem elölről a magyarázkodást?
Hazaküldenek? Vagy el se menjek? Ezzel a családom megélhetését veszélyeztetném, és
csatódást okoznék azoknak a beteg embereknek, akik orvosi ajánlásra kezdték inni a
kecsketejet, és sokuk állapota javult. Amikor erről számolnak be asztmás, allergiás
betegek, nagyon jó érzés tölt el . A mostani helyzet azonban már felettébb kellemetlen .

Képviselő Ur! Ha lát módot a megoldásra, kérem, segítsen!

Tisztelettel :

Némethasé Biacsics Edit őstermelő

Írásbeli kérdés
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